
Anteckningar från mittmöte 2018-09-20

1. Både studenterna och kursansvarig tycker att kursen fungerar som den skall, och de
flesta verkar nöjda med föreläsningarna.

2. Kursansvarig informerar om att vi legat cirka en halv föreläsning efter jämfört med pla-
neringen. Vi har äntligen kommit ifatt och hoppas kunna vara i fas framöver.

3. Det är särskilt uppskattat att kursansvarig rengör tavlorna ordentligt så att det som sedan
skrivs syns tydligt. Detta kommer kursansvarig förstås att fortsätta med.

4. Många studenter önskar att mikrofon används på föreläsningarna. Kursansvarig skall
försöka kvittera ut en mikrofon inför kommande föreläsningar.

5. Studerna upplever att framförallt trigonometrin borde gjorts tidigare eftersom den dök
upp i fysikkursen innan den gicks igenom i matematikkursen. Detta går förstås inte att
åtgärda i efterhand, men kursansvarig skall förmedla synpunkten till lämplig ansvarig.

6. En del studenter som ställt frågor upplever att svaren inte alltid varit tillfredsställande.
Det är svårt att veta om ett svar var tillräckligt eller inte, så kursansvarig ber studenterna
att be om förtydligande om inte det första svaret var bra.

7. En del studenter efterfrågar svårare exempel på föreläsningarna. Kursansvarig informe-
rar att dessa kommer i mån av tid, eftersom det inte går bra att hoppa över de enklare
exemplen.
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